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Abstract (en)
A light signalling system has a signal safeguarding and evaluation module in a node control unit and a plurality of peripheral lamp switches and
sensors designated as POSITIVE modules, pedestrian pushbuttons, vehicle detectors and associated data transmitters and receivers, as well as
transformers and rectifiers for associated signal generators with signalling lamps on respective signalling poles, it being possible to connect the
node control unit to the modules using a power and data line. With a mains-independent diagnosis unit which is provided for this purpose, the
individual modules and the lamps, connected thereto, and other elements can be completely tested directly on the signalling pole with respect to
their operativeness and the correct wiring, connection to the node control unit not being required. After the connection of the individual modules to
the node control unit, the connection from the node control unit to the modules and the amber flashing function for the roads for which forward travel
is not authorised is tested, the diagnosis unit being connected to the node control unit and the addresses of all the modules being identified and
displayed. Afterwards, the individual modules are tested with reference to a position plan by entering module type and address.

Abstract (de)
Eine Lichtsignalanlage weist eine Signalsicherungs- und Auswertebaugruppe in einem Knotenpunkt-Steuergerät und mehreren, als PLUS-
Module bezeichnete pheriphären Lampenschalter und -sensoren, Fußgängerdruckknöpfe, Fahrzeugdetektoren und zugehörigen Datensendern
und -empfängern, sowie mit Trafos und Gleichrichter für zugehörige Signalgeber mit Signallampen an jeweiligen Signalmasten auf, wobei das
Knotenpunkt-Steuergerät mit den Modulen mit einer Energie- und Datenleitung verbindbar ist. Mit einem dafür vorgesehenen, netzunabhängigen
Diagnosegerät werden die einzelnen Module und die daran angeschlossenen Lampen und anderen Elemente unmittelbar am Signalmast vollständig
auf ihre Funktionsfähigkeit und die richtige Verdrahtung überprüft, wobei die Verbindung zum Knotenpunkt-Steuergerät nicht erforderlich ist. Nach
dem Anschluß der einzelnen Module an das Knotenpunkt-Steuergerät wird die Verbindung vom Knotenpunkt-Steuergerät zu den Modulen und die
Gelbblinken-Funktion für die nicht vorfahrtsberechtigten Straßen geprüft, wobei das Diagnosegerät am Knotenpunkt-Steuergerät angeschlossen wird
und die Adressen sämtlicher Module ermittelt und angezeigt werden. Danach werden anhand eines Lageplans die einzelnen Module durch Eingabe
von Modulart und Adresse getestet.
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